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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                  GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ – STARI GRAD 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/3 

URBROJ: 2170/01-09-10-21-4 
 
Rijeka, 23.03.2021. 
 
 

ZAPISNIK S 20. SJEDNICE ODRŽANE 
 

 
23. ožujka 2021. godine u 17.30 sati u prostorijama MO, Žrtava fašizma 2 

 

 
 

  
Prisutni: 

- Sandra Ivić, Palma Karković-Takalić, Ira Stefan, Barbara Miletić, Juro Perković  Robert Baus 
(tajnik MO) 

 
DNEVNI RED 

 

1. Izgradnja drugog kolosijeka i rekonstrukcija pruge Škrljevo-Rijeka-Jurdani, inicijative VMO 
 

2. Komunalni prioriteti 2020.- 2022. 
 

3. Prijedozi promjene kriterija raspodjele sredstava za komunalne prioritete, donošenje zaključka 
VMO 

 

4. Izmještanje prostora MO, informacija o statusu postupka 
 

5. Ostavka Nine Majcan-Šprajc na mjesto u vijećnice MO 
 

6. Razno 
 
 

prihvaćen  s time da je točka 5 pomaknuta kao točka 1, a radi daljnjeg sudjelovanja u radu nove 
vijećnice. 
 
 
AD 1 – Vijeće je primilo na znanje ostavku Nine Majcan-Šprajc na mjesto vijećnice MO, iz osobnih 
razloga, a koju temeljem važećih propisa zamjenjuje Palma Karković-Takalić, članica nezavisne 
liste grupe građana nositeljice Sandre Ivić. 
 
AD 2 – Vijećnici su se upoznali s pozivom od strane VMO Bulevard za daljnjim sudjelovanjem 
VMO Školjić-stari grad u izgradnju betonske oplate (ravnog krova tunela) umjesto klasičnog 
bukobrana na dionici kroz grad, kao i daljnjem inzistiranju na aktivnom uključivanju lokalne 
zajednice u projektu izgradnje  drugog kolosijeka i rekonstrukcija pruge Škrljevo-Rijeka-Jurdani, 
Podržali su dopis koji je od strane VMO po tom pitanju išao prema ministru mora, prometa i 
infrastrukture Olegu Butkoviću, te na znanje HŽ infrastrukturi i IGH d.d. 
 
AD 3 – Analizirala se realizacija komunalnih prioriteta planiranih za 2020., a koji su u cijelosti 
prebačeni u 2021. Od prošle sjednice novina je ulazak u postupak proširenja i obnove javne 
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rasvjete kod Žrtava fašizma 6/I, II i III (komunalni prioritet iz 2020.), te prvi dogovori oko 
postavljanja žardinjera na Klobučarićevom trgu (također prioritet iz 2020.). 
Predsjednica VMO izrazila je veliko nezadovoljstvo što se u neposrednu realizaciju proširenja i 
obnove javne rasvjete krenulo bez ikakve prethodne obavijesti prema VMO,  pa onda dolazi do 
negodovanja nekih građana koji nisu upoznati s time što će se raditi, zastoja radova na terenu i 
žurne intervencije od strane predsjednice, a što se sve može spriječiti ili barem prevenirati 
redovnim i pravovremenim informiranjem. Oko vaza na Klobučariću ipak se uspostavila korektna 
pripremna komunikacija.  
U okviru ove teme vijećnici su se dotakli i asfaltiranja ulice Školjić koje je također napravljeno 
praktično bez ikakve prethodne obavijesti, kao i održavanja zelenih površina (košnje i orezivanja) 
koje se u pravilu provodi „preagresivno“ i bez ikakve konzultacije s lokalnom zajednicom. 
Zaključeno je da će se od svih nadležnih jasno i nedvosmisleno zatražiti da ubuduće nositelji 
realizacije komunalnih prioriteta pravovremeno kontaktiraju MO i pri samom planiranju nekog 
zahvata, a naročito prije no što krenu u realizaciju 
 
AD 4 
 
         Vijeće je razmotrilo radni materijal analize kriterija raspodjele sredstava za komunalne 
prioritete, kao i prijedloge za njihovo poboljšanje. Zaključivši da je materijal prilično iscrpan i 
sadržajan, obvezalo je predsjednicu VMO i tajnika da ga uobliče u zaključke koji bi se poslali 
nadležnima u Gradu. 
 
AD 5 
 
         U kraćoj informaciji tajnik MO obavijestio je Vijeće da bi se u preseljenje na novu adresu, 
Ružićeva 14 trebalo desiti nakon lokalnih izbora, kao i s dopisom kojeg je po tom pitanju Odjelu 
gradske uprave za upravljanje imovinom uputila ravnateljica Direkcije za mjesnu samoupravu. 
         Vijeće je informaciju primilo na znanje, uz zaključak da, neovisno o planiranom preseljenju 
smatra kako  niti ovaj prostor nije u funkciji formiranja pravog kvartovskog središta, dostupnog i 
prepoznatljivog građanima MO Školjić-Stari grad te sukladnog njihovim potrebama, a za što će se, 
kako je to već i ranije iskazano, Vijeće i nadalje zalagati. 
 
AD 6 
 
       Pod točkom razno tajnik i predsjednica VMO informirali su Vijeće da je dana 02.03. uspješno 
realizirana akcija MO u okviru projekta „Posadi stablo – ne budi panj“ gdje je kod Žrtava fašizma 6/III 
posađeno stablo lipe, uz sudjelovanje KD Čistoća i građana volontera. 
 
           Također je na prijedlog vijećnice Barbare Miletić prihvaćen zaključak da radi lakše analize i 
pregleda aktivnosti VMO za svaku narednu sjednicu pripremi pregled zaključaka/inicijativa od 
prethodne sjednice uz informaciju što je po tim zaključcima/inicijativama poduzeto, koje su od njih 
zaključene/realizirane, koje su u tijeku i sl.  
 
Sjednica je zaključena u 19 30 h 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


